



## JABATAN STANDARD MALAYSIA

### KENYATAAN TAWARAN TENDER PERUNDING

Tender ini terbuka kepada firma perunding tempatan yang layak dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang seperti di bawah untuk mengambil bahagian di dalam pelawaan berikut:

BIL	BUTIR-BUTIR TENDER	SYARAT PENYERTAAN TENDER	TEMPAT, TARIKH DAN MASA TAKLIMAT TENDER	TARIKH DAN MASA DOKUMEN TENDER DIJUAL	TEMPAT DOKUMEN TENDER DIJUAL	TEMPAT, TARIKH DAN MASA TENDER DITUTUP
1.	<b>No. Tender:</b>  TENDER JSM (T) BIL: JSM 01/2023  <b>Tajuk Tender :</b>  PERKHIDMATAN PERUNDING SECARA TENDER TERBUKA "PELANTIKAN PERUNDING (KAJIAN BUKAN FIZIKAL) BAGI MENJALANKAN KAJIAN PENGGUNAAN STANDARD DAN PEMATUHAN DI DALAM ORGANISASI DI MALAYSIA	<b>Berdaftar dengan:</b>  Kementerian Kewangan Malaysia  <b>Kod Bidang:</b>  340103 - Kajian Ekonomi	<b>Tarikh :</b>  06 Jun 2023 (Selasa)  <b>Masa :</b>  9.30 pagi  <b>Tempat :</b>  Bilik Seminar, Menara Cyber Axis, Jalan Impact, Cyber 6, 63000 Cyberjaya SELANGOR.	<b>Tarikh Dijual :</b>  06 Jun 2023 (Selasa) sehingga 26 Jun 2023 (Isnin)  <b>Masa :</b>  <u>Isnin - Khamis</u> 9.00 Pagi - 12.00 Tengahari 2.30 - 4.00 Petang  <u>Jumaat</u> 9.00 – 12.00 tengahari sahaja	<b>Kaunter Jualan Tender :</b>  Jabatan Standard Malaysia Seksyen Kewangan dan Pembangunan (Perolehan), Bahagian Khidmat Pengurusan, Aras 7, Menara 2, Menara Cyber Axis, Jalan Impact, Cyber 6, 63000 Cyberjaya SELANGOR <b>(U.P: Pn. Amirah binti Kuslan/ Pn. Normaliza binti Md. Zain)</b>  <b>Harga Dokumen : RM 50.00</b>	<b>Tarikh Tutup :</b>  27 Jun 2023 (Selasa)  <b>Masa :</b>  12.00 tengah hari  <b>Tempat :</b>  Jabatan Standard Malaysia Seksyen Kewangan dan Pembangunan (Perolehan), Bahagian Khidmat Pengurusan, Aras 7, Menara 2, Menara Cyber Axis, Jalan Impact, Cyber 6, 63000 Cyberjaya SELANGOR <b>(U.P: Pn. Amirah binti Kuslan/ Pn. Normaliza binti Md. Zain)</b>

2	Syarat-syarat, Arahan dan Maklumat lanjut mengenai pelawaan ini adalah dijelaskan di dalam Dokumen Pelawaan dan boleh didapati daripada kaunter/pejabat Agensi seperti maklumat yang tertera di atas. Dokumen pelawaan dijual dengan kadar RM50 bagi setiap 1 set.
3	Tempat serahan dokumen juga adalah sama seperti maklumat di atas.
4	<b>Petender hendaklah mengguna pakai semua borang yang disediakan di dalam Dokumen Pelawaan ini. Sekiranya terdapat ruang yang disediakan di dalam borang asal tidak mencukupi, petender dibenarkan mengemukakan borang tambahan. Walau bagaimanapun, borang tambahan tersebut hendaklah sama dengan format dengan dalam borang asal. Petender perlu mengemukakan satu (1) DOKUMEN ASAL dan tiga (3) DOKUMEN SALINAN cadangan tender berbentuk <i>hard copy</i> termasuk satu (1) <i>pendrive</i> yang mengandungi <i>soft copy</i> di dalam format pdf semasa mengemukakan cadangan.</b>
5	<b>Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada firma perunding yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan berdaftar di bawah kod bidang 340103 sahaja.</b> Sila bawa bersama sijil pendaftaran asal seperti di syarat penyertaan tender berserta salinan-salinannya. (salinan sijil dan dokumen-dokumen sokongan yang disertakan tidak akan dikembalikan).
6	Bayaran Dokumen Tender (Dokumen dijual dalam bentuk hard copy) hendaklah dibayar menggunakan <b>BANK DRAF SAHAJA</b> dan berpaling atas nama <b>KETUA PENGARAH, JABATAN STANDARD MALAYSIA.</b>
7	Dokumen tender yang mengandungi Cadangan Teknikal dan Cadangan Kos hendaklah di masukkan ke dalam sampul surat berasingan yang berlakri dan ditandakan "Cadangan Teknikal" dan "Cadangan Kos" beserta nombor dan tajuk tender di sebelah atas kiri setiap sampul surat berkenaan dan dimasukkan ke dalam peti tender di alamat berikut :  <p style="text-align: center;"><b>JABATAN STANDARD MALAYSIA SEKSYEN KEWANGAN DAN PEMBANGUNAN (PEROLEHAN), BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN, ARAS 7, MENARA 2, MENARA CYBER AXIS, JALAN IMPACT, CYBER 6, 63000 CYBERJAYA SELANGOR</b></p>
8	Jika dokumen tender dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/kurier, perunding hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.
9	Semua kos yang berkaitan dengan Tawaran Tender di atas adalah tanggungjawab perunding. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan sama sekali. Jabatan Standard Malaysia tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan dengan tawaran ini.